

DANMARKS CIVILE HUNDEFØRERFORENING

DcH-Lindholm, Gammel Hvorupvej 61, 9400 Nørresundby

Sekretær Malene Christiansen, e-mail: sekretaer@dch-lindholm.dk



Emne: Bestyrelsesmøde

Dato: 11/8-2020 kl. 18.30

Indkaldt: Irene Lønvig, Malene Christiansen, Kurt Bundgaard, Claus Topp og Jesper Michaelsen samt suppleanterne Mette Frost og Lone Winther

Ikke tilstede: Lone Winther (Ferie)

Pkt.	Tekst	Ansvar
1.	Fastlæggelse af næste møde <ul style="list-style-type: none">- 8. september 2020 kl 18 til spisning	Alle
2	Opdatering fra formanden <ul style="list-style-type: none">- Alle hold er i gang- Hyggetræning hver torsdag i ferien- Der er malet og køkkenet er nedtaget.	
3.	Renovering af klubhus <ul style="list-style-type: none">- Køkkenplan<ul style="list-style-type: none">o Evt. nye stikkontakter i køkkenet + tjek diverse stik.o Males hvidt i resten af klubhuseto Nyt køkken kommer den 20. augusto Montør starter den 24. august- Badeværelse<ul style="list-style-type: none">o Nye underskabe til badeværelserne – Irene og Malene tager i IKEAo Nye holdklædeholdere skal sættes opo Rør på toilet skal tjekkes	Mette
4.	Opfølgning på aktivitetsbane/legeplads <ul style="list-style-type: none">- Arbejdsgruppe skal findes- Vi har et år mere inden vores penge udløber- Før skriv til medlemmer tager Malene fat i Søren, hvor hans planer/ønsker skal høres og nedskrives. - Må banen flyttes for militæret? Skal tjekkes af bestyrelsen. + bindestolper på banerne-	Malene tager fat i Søren Irene

<p>5.</p>	<p>Dagsorden til trænermøde</p> <ul style="list-style-type: none"> - Regler for COVID19 restriktioner gennemgås - Vintertræning – starter 3. oktober - Ønsker til kursus? - Nyt B-ung hund hold? - Info om lokal konkurrence - Trygfondon – gåtur med ensomme - arbejdsgruppe - Lokal konkurrence – hvor mange deltager - Trænergave - Bordet rundt 	<p>Alle</p>
<p>6.</p>	<p>Opsamling</p> <ul style="list-style-type: none"> - Venskabsdyst <ul style="list-style-type: none"> o Er der blevet talt med Aalborg og Svenstrup? o Ikke en haster – følges løbende op på - Ny arbejdsdag skal findes <ul style="list-style-type: none"> o Skal gemmes til foråret - Hvordan er sporholdet gået? <ul style="list-style-type: none"> o Fint fremmøde, gode tilbagemeldinger. Forventes ikke at fortsætte til næste år, da træner selv før ny hund. - Status på Trygfonden <ul style="list-style-type: none"> o Tages op på trænermøde som info. Der skal nedsættes en arbejdsgruppe for at lave en officiel ansøgning - Spor i bane <ul style="list-style-type: none"> o Problem er løst - Generalforsamling 2021 – vil de personer der er på valg genopstille <ul style="list-style-type: none"> o Claus genopstiller o Jesper genopstiller ikke o Mette vil gerne fortsætte som suppleant 	
<p>7.</p>	<p>Hvalpehold</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status på opstart og trænere <ul style="list-style-type: none"> o Ét nyt hvalpehold med Karna med 10 personer starter torsdag - Hvalpetest <ul style="list-style-type: none"> o Efterårets hvalpe testet inden års afslutning o For de igangværende hvalpehold testes ved overgangen til vintertræning 	

8.	<p>Hvordan tiltrækker vi flere trænere?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Max kunne være en mulig kandidat til træner. Han skal gå føl sammen med Karna på hvalpehold. Irene undersøger tilmeldingsfrist på træneruddannelsen. - Tjek Morsøs hjemmeside ift. træneruddannelse 	Alle
9.	<p>Årsafslutning den 7. november</p> <ul style="list-style-type: none"> - Klubhuset skal lukke kl 14. - Skal afholdes i klubhuset - Mad udefra - Vi rydder selv op efter. - Tilmelding senest i oktober <p>Susanne fra festudvalget skal spørges – evt skal der afholdes et fest møde hvor vi overgiver budget og rammerne.</p>	
10.	<p>Trænergaver</p> <ul style="list-style-type: none"> - Trænergaver skal bestemmes og evt. bestilles <ul style="list-style-type: none"> o Sko <p>Claus leverer en trænerliste, som skal bruges til trænermøde</p>	
11.	<p>Lokal konkurrence (uofficiel)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pokaler og præmier <ul style="list-style-type: none"> o Pokaler: Finder vi ud af på næste bestyrelsesmøde o Præmier: Sponsorgaver (Spørg dyrelæge, Irene spørger Jan, evt kingsmore) - Generel forberedelse <ul style="list-style-type: none"> o Evt. 5 hold (C, B, A Evt. C2 og B2) o Peder Søndergaard skal spørges om han vil stå for A holdet <p>Denne skal på dagsordenen til næste møde, hvor detaljerne skal fastsættes.</p>	Alle
12.	<p>Eventuel</p> <p>Claus' liste skal gennemgås næste møde</p>	

Årshjul

1. Arbejdsdag, den. 18 – 19 april (kl. 10-12 & 13-15).

- Snacks og forfriskninger i løbet af dagen
- Opgaveliste:
 - Rette/jævnt baner
 - Tømt skraldespande
 - Parkeringsplads skal jævnes
 - Rengjort klubhus
 - Fjernet grene
 - Tjekke grene
 - Tjekke materialer til konkurrence
 - Oprydning i container
 - Bygget ny støvlebørste
 - Rengøring på terrassen
 - Maling af udendørsmøbler
 - Fliserens
 - Rensning af tagrender
 - Bindestolper på banerne
- Mail sendes til medlemmer + opgaver sættes op i klubhuset
- Der ligger papir, som trænerne kan tage med ned på hold.

Malene skriver mail.

2. Lands konkurrence, den 2. maj (AFLYST)

- Skal på dagsorden den 7. april
- Nordjysk telt udlejning: 6 borde + bænke - Lone undersøger. 115kr pr. bord + 500 i fragt
- Vi har selv telt
- Tilmeldinger: 14 til B og C of 16 til rally
- Hjælper – Peder. Bestyrelsen skal sende noget ud.
- Mad – morgenmad (kvickly), frokost (Kartoffelsalat, pølser, frikadeller (Mette & Malene), flutes)
- Præmier (Sponsor Kingsmoor, Maxizoo, Hirtshals Hundepension, Hunde og katte shoppen) Irene og Jesper undersøger
- Pokaler – Kurt og Jesper undersøger deadline.

3. Sommerafslutning, den 21. juni (AFLYST)

- Susanne har lavet invitationer.

4. Hvalpeafslutning? (NOVEMBER)

5. Lokal konkurrence (Uofficiel)

- Skal på dagsorden i august
- Præmier
- Pokaler

6. Års afslutningsfest

- Skal på dagsordenen i april

7. Juleafslutning

- Skal på dagsordenen i august

Andet

Hundeføre mærker

- Skal på dagsordenen i september

Klubmodul

- Skal med på alle dagsordner

-